
Protokół Nr LIV/06
 z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 czerwca 2006 roku

Otwarcie sesji     – godz. 1020

Zamknięcie sesji – godz. 1550

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i  zaproszonych gości.

Ad. 2

Przewodniczący  RM poinformował  o  rezygnacji  z  mandatu  przez  radnego  Tadeusza  Harłukowicza 
(odczytał rezygnację) oraz stwierdził, że na sali obrad jest obecnych  13 radnych, wobec czego sesja 
jest  prawomocna  (lista  obecności  radnych,  lista  obecności  sołtysów  oraz  lista  obecności  gości 
zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. K. Szewczaka.

Ad. 4

Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:

Głosowało 13 radnych:   za – 12   przeciw – 0   wstrzymał się – 1.

Ad. 5

Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi do dostarczonego radnym porządku obrad (proponowany 
porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz – proponuje aby pkt. 10 przenieść przed punkt 12 oraz wprowadzić druk Nr 2a – w    sprawie 
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Radków umowy o dofinansowanie 
przedsięwzięcia pn.: „Budowa hali sportowej z łącznikiem przy Gimnazjum w Ścinawce Średniej” oraz 
zabezpieczenia  w  formie  weksla  „in  blanco”,  a  także  poprosił  o  uwzględnienie  zmian  do  projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok, które przy podejmowaniu tej 
uchwały omówi skarbnik gminy.

O godz. 1025 liczba radnych zwiększyła się  do 14 – w sesji uczestniczył r. A. Banaszak.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z  uwzględnieniem 
propozycji zgłoszonych przez Burmistrza:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.



Ad. 6

Z-ca Burmistrza złożyła informację ogólną dotyczącą funkcjonowania placówek oświatowych na terenie 
Miasta i Gminy Radków (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

E.  Mihilewicz  –  złożyła  informację  o  funkcjonowaniu  Gminnego  Przedszkola  Publicznego  z  Grupą 
Żłobkową w Radkowie (informacja stanowi załącznik do protokołu).

M.  Kaleta  –  Białas  –  złożyła  informację  o  funkcjonowaniu  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  w 
Ścinawce Dolnej (informacja stanowi załącznik do protokołu).

M.  Ciechanowicz  –  złożyła  informację  o  funkcjonowaniu  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  w 
Wambierzycach (informacja stanowi załącznik do protokołu).

G. Klecha – Seledec – złożyła informację o funkcjonowaniu Publicznej Szkoły Podstawowej w Radkowie 
(informacja stanowi załącznik do protokołu).

B. Sobczyńska – złożyła informację o funkcjonowaniu Zespołu Szkół w Ścinawce Średniej (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).

O godz. 1200 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1210

E.  Kristman  –  złożyła  informację  o  funkcjonowaniu  Gimnazjum  im.  M.  Kopernika  w  Radkowie 
(informacja stanowi załącznik do protokołu).

O godz. 1217 liczba radnych zmniejszyła się do 13 – z udziału w obradach zwolnił się r. A. Banaszak.

Burmistrz  –  pozytywnie  ocenił  funkcjonowanie  placówek  oświatowych  w  Gminie  Radków  w  roku 
szkolnym 2005 – 2006 oraz przedstawił następujące informacje dotyczące  poszczególnych placówek:

Gminne Przedszkole Publiczne z Grupą Żłobkową w Radkowie:
 zostało zlecone opracowanie koncepcji budowy nowego przedszkola w Radkowie, która będzie 

w przyszłości częścią projektu budowlanego
 istnieje  wiele  możliwości  pozyskania  sprzętu  komputerowego  dla  placówek  oświatowych  i 

Burmistrz  uważa,  że  jeżeli  Pani  Dyrektor  sporządzi  i  złoży  Z-cy  Burmistrza  stosowne 
zapotrzebowanie to są duże szanse na pozyskanie takiego sprzętu dla Przedszkola

Zespół Szkolno – Przedszkolny w Ścinawce Dolnej: 
 podstawową trudnością w tej szkole jest dowóz uczniów i gmina będzie w lepszej sytuacji jeżeli 

powiat wyremontuje most na rzece Ścinawce Dolnej. Burmistrz prosi jednak aby zgłaszać na 
bieżąco  wszelkie  problemy  związane  z  dowozem  uczniów  do  szkół,  celem  uzupełniania 
transportu, tak aby możliwy był dowóz wszystkich uczniów.

 w tym roku kalendarzowym dokonany zostanie  remont  sali  gimnastycznej.  Rozważany jest 
także powrót do dawnego pomysłu aby wybudować małą halę gimnastyczną przy tym Zespole 
Szkolno – Przedszkolnym.

Zespół Szkolno – Przedszkolny w Wambierzycach:
 baza materialna tej placówki jest niezła
 remontu wymaga sala gimnastyczna



 Burmistrz  zastanawia  się  nad  ulokowaniem  prac  z  dziećmi  i  młodzieżą  w  godzinach 
popołudniowych w remizie OSP

 obiecany remont węzła socjalno - sanitarnego będzie w tym roku zrealizowany

Szkoła Podstawowa w Radkowie:
 rozważana jest kwestia budowy małej sali gimnastycznej
 baza szkoły jest w stanie niezłym

Zespół Szkół w Ścinawce Średniej :
 zakończenie prac budowy hali sportowej przesunięte zostanie na początek roku 2007 (miesiąc 

styczeń – luty) – związane jest to z zawartym porozumieniem z totalizatorem sportowym
 trudne warunki do nauczania panują w stanowiącej składni Zespołu – Szkole Podstawowej. 

Burmistrz stara się tam stwarzać jak najlepsze warunki. Namiastką tego  będzie budowa drogi 
szkolnej  do  małego  budynku  szkolnego  na  terenie  byłego  torowiska,  co  zwiększy 
bezpieczeństwo dzieciom i nauczycielom. Nie jest celowe angażowanie w ten budynek środków 
z uwagi na fakt budowy gimnazjum.

Gimnazjum w Radkowie:
 jest to placówka prezentująca się godnie, zarówno z zewnątrz jak i wewnątrz
 Burmistrz  zawsze  wychodzi  pod  wrażeniem  ze  spotkań  organizowanych  w  tej  placówce 

oświatowej, gdyż mają one  bardzo wysoki poziom i klasę.

Na zakończenie Burmistrz podziękował swojemu z-cy , skarbnikowi gminy oraz wszystkim dyrektorom 
za zaangażowanie w rozwiązywaniu problemów oświatowych.

Przewodniczący RM – złożył podziękowania dla Dyrektorów placówek oświatowych oraz dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Radków za trud i wysiłek wkładany w rozwiązywanie problemów oświatowych na terenie 
Gminy Radków.

Ad. 7

Uczniowie Publicznej Szkoły Podstawowej oraz Gimnazjum w Radkowie dokonali prezentacji projektu 
edukacyjnego „Ślady przeszłości”.

Burmistrz – podziękował za dokonaną prezentację oraz wręczył nauczycielom prowadzącym i uczniom 
uczestniczącym w prezentacji upominki.

O godz. 1305 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1315

Ad. 8

Mirosław Pejski – Dyrektor GZUP w Radkowie – złożył sprawozdanie z wykonania planu remontów 
bieżących  i  kapitalnych  w budynkach,  których  gmina  jest  właścicielem za rok  2005  (sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu).

S.  Hajłasz  –  poinformował,  że  Komisja  Rewizyjna  jest  już  umówiona  z  Panem  Dyrektorem  na 
wyjazdowe posiedzenie celem wyrywkowego sprawdzenia wykonania remontów.

F. Majdak – zapytał o możliwość podłączenia budynku przy ul. Piłsudskiego 1 do kanalizacji.



M. Pejski – wyjaśniła, że chodzi o budynek przy ul. Piłsudskiego 2 a nie 1 oraz stwierdził, że GZUP 
badał już tą sprawę i istnieje możliwość podłączenia, wymaga ona jednak dużych nakładów, dlatego 
prowadzone są rozmowy z właścicielami innych posesji.

Burmistrz – w uzupełnieniu odpowiedzi udzielonej przez M. Pejskiego na pytanie F. Majdaka wyjaśnił, F. 
Majdak składał ten wniosek około 3 miesięcy temu, po czym sprawa została zlecona do rozpoznania 
przez  GZUP.  Okazało  się  że  teren  jest  skomplikowany i  skanalizowanie  tego  odcinka wiąże się  z 
wydatkami  rzędu kilkuset  tysięcy  zł.  Można się  umówić w dwojaki  sposób:  albo gmina znajdzie  te 
kilkaset tysięcy zł., albo mieszkańcy pobudują sobie szamba i przestaną wypuszczać ścieki do rowu. 
Burmistrz wyjaśnił także, że nie lekceważy żadnego ze zgłaszanych wniosków a jeżeli nieraz czegoś nie 
robi, to nie dlatego, że nie chce, ale dlatego, że nie ma na to środków finansowych.
 
Ad. 9

Burmistrz  –  przedstawił  informację  na  temat  organizacji  Dożynek  Gminnych  (informacja  stanowi 
załącznik do protokołu).

Ad. 11

DRUK NR 1 – zmieniająca uchwałę Nr XLI/356/05 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 lipca 2005 
roku w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy Radków na lata 
2005 – 2007”

Przewodniczący – poinformował,  że w numerze uchwały zawartym w jej  tytule wkradł się błąd i  Nr 
XLI/356/06 należy zastąpić Nr XLI/356/05 oraz poprosił radnych o dokonanie zmian na swoich drukach.

Burmistrz uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  nie  wypracowała 
stanowiska.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Nie  wniesiono  uwag  do  przedmiotowego projektu  uchwały  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok

Skarbnik  gminy  -  uzasadniła  przedmiotowy  projekt  uchwały  oraz  w  imieniu  Burmistrza  wniosła  o 
wprowadzenie w nim następujących autopoprawek:



-  w paragrafie  3 projektu uchwały   w części  dotyczącej   rozdziału 678 -  usuwanie  skutków klęsk 
żywiołowych, § 427 kwotę 109.000 zł należy zastąpić kwotą 125.000 zł
- automatycznie paragraf 3 projektu uchwały zamknie się kwotą  898.372 zł
-  w paragrafie 4 projektu uchwały w części  dotyczącej rozdziału 80110 – gimnazja,  paragraf 605 – 
wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych kwotę 287.267 zł należy zastąpić kwotą 303.267 zł 
- automatycznie paragraf 4 projektu uchwały zamknie się kwotą 448.137 zł

Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  nie  wypracowała 
stanowiska.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Nie  wniesiono  uwag  do  przedmiotowego projektu  uchwały  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem z uwzględnieniem autopoprawek Burmistrza:
głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2A – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków 
umowy  o  dofinansowanie  przedsięwzięcia  pn.:  „Budowa  hali  sportowej  z  łącznikiem  przy 
Gimnazjum w Ścinawce Średniej” oraz zabezpieczenia w formie weksla „in blanco”

Burmistrz uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Nie  wniesiono  uwag  do  przedmiotowego projektu  uchwały  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 – zmieniająca uchwałę Nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 grudnia 
2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Radków na lata 
2005 – 2015

Skarbnik gminy - uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  nie  wypracowała 
stanowiska.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.



Nie  wniesiono  uwag  do  przedmiotowego projektu  uchwały  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 13 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 2.

DRUK NR 4 – w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie bonifikaty od ceny nieruchomości

Burmistrz uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  nie  wypracowała 
stanowiska.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Nie  wniesiono  uwag  do  przedmiotowego projektu  uchwały  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  5  –  w  sprawie  zobowiązania  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Radków do  rozpoczęcia 
procedury nadania imienia i sztandaru Zespołowi Szkolno – Przedszkolnemu w Ścinawce Dolnej 

Burmistrz uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  nie  wypracowała 
stanowiska.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Nie  wniesiono  uwag  do  przedmiotowego projektu  uchwały  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 10

Burmistrz  złożył  sprawozdanie  ze  swoich  prac  w  okresie  międzysesyjnym  (sprawozdanie  stanowi 
załącznik do protokołu).



O godz. 1415 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1425 

Ad. 12   

F. Majdak – zgłosił następujące problemy:

- kilka miesięcy temu były pobierane próbki gleby a mieszkańcy do tej pory nie znają wyników 
tych badań

- zapytał o możliwość przekazania  materiału na wykonanie ścieżki pieszej i rowerowej łączącej 
ul. Westerplatte z centrum (okolice kościoła) oraz oddelegowania do  prac z tym związanych 2 
bezrobotnych

- ustosunkował  się  do  organizacji  Turnieju  Miast,  który  odbył  się  na  stadionie  w  Ścinawce 
Średniej

- zapytał czy nie byłoby możliwości drużyny ze Ścinawki Średniej zwolnić z udziału w gminnych 
zawodach strażackich, co umożliwiłoby jej wzięcie udziału w zawodach organizowanych w tym 
samym dniu w partnerskiej wsi czeskiej Hajtmankovice.

Burmistrz – udzielił następujących odpowiedzi:

- na  całą  gminę  badaniami  gleby  było  zainteresowanych  25  rolników,  nie  mają  oni  jeszcze 
informacji o wynikach badań, gdyż trwa oczekiwanie na te wyniki

- Burmistrz oddeleguje ludzi do pracy przy ścieżce na Westerplatte, gdyż uważa inicjatywę za 
cenną

- opóźnienie w turnieju miast powstało w związku z tym, że drużyny z Gminy Radków przyjechały 
z opóźnieniem, turniej był organizowany po raz pierwszy i organizatorzy też się uczą

Burmistrz  udzielił  także  odpowiedzi  na  wnioski  zgłoszone  na  poprzedniej  sesji  RM  przez  r.  S. 
Borkowskiego:

- sprawa  wyciekającego  asfaltu  przy  ul.  Orzeszkowej  w  Ścinawce  Średniej  –  zostało 
przygotowane wystąpienie  oraz  raport  Straży Miejskiej  opatrzony  fotografiami  i  sprawa jest 
aktualnie na etapie załatwiania

- sprawa  oznakowania  Radkowa  –  22  czerwca  Burmistrz  otrzymał  decyzję  zatwierdzającą 
zmianę organizacji  ruchu na drogach gminnych – zamontowanych będzie około 22 nowych 
znaków.

Burmistrz  odczytał  także  pismo  Dyrektora  Dolnośląskiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  dotyczące 
remontu dróg wojewódzkich na terenie Gminy Radków.

Ad. 13

Nie zgłoszono.

Ad. 14.

Przewodniczący poinformował o wizycie delegacji z Pniew na terenie gminy Radków.



Skarbnik Gminy – poinformowała o zasadach zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 
napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.

M. Gancarski – zapytał co będzie z kombajnami które nie są rejestrowane.

Burmistrz – poinformował, że sprawę wyjaśni i następnie udzieli odpowiedzi.

Przewodniczący – odczytał wniosek Burmistrza  o reasumpcję głosowania wniosku z poprzedniej sesji 
RM dot.  wystąpienia  z  apelem o  zmianę  statusu  przejścia  granicznego  w Tłumaczowie  i  otworzył 
dyskusję w tym temacie.

K. Szewczak – nie zgadza się z uzasadnieniem wniosku Burmistrza i uważa, że na poprzedniej sesji nie 
została  naruszona procedura głosowania  oraz  prosi  prawnika  o  odpowiedź  na  pytanie  czy  istnieje 
sformułowanie prawne na temat, który z wniosków jest wnioskiem najdalej idącym, jeśli tak to prosi o 
podanie podstawy prawnej.

Z. Sokołowska – Kulas – radca prawny – w odpowiedzi na pytanie K. Szewczaka odczytała § 65 Statutu 
Gminy Radków.

K. Szewczak – z  przeczytanego zapisu Statutu wynika,  że spór rozstrzyga Przewodniczący i  takie 
rozstrzygnięcie zostało dokonane. K. Szewczak nie widzi teraz rozwiązania w jaki sposób można by 
było z tej sytuacji patowej wyjść. Chciałby także dodać, że spór nie dotyczy tego, że mieszkańcy nie 
chcą  zwiększenia  przepustowości  przejścia  granicznego  w Tłumaczowie  –  mieszkańcom wyłącznie 
chodzi  o  poprawę  bezpieczeństwa.  Jeżeli  można  prze[prowadzić  do  reasumpcji  głosowania  to 
proponuje  aby  w  apelu  zamieścić  zapis  mówiący  o  tym,  że  w  ślad  za  apelem  Burmistrz  i  Rada 
spowodują działania, które będą służyły poprawie bezpieczeństwa na drodze do przejścia granicznego 
w Tłumaczowie.

Burmistrz  –  uważa,  że należy przeprowadzić  dyskusję  i  dopiero  potem zająć  stanowisko odnośnie 
kwalifikacji zgłoszonych wniosków, a na poprzedniej sesji dyskusji takiej nie było.

Z. Sokołowska – Kulas – wyjaśniła,  że na poprzedniej sesji  to ona popełniła błąd, gdyż to ona źle 
oceniła który wniosek jest dalej idący i błędnej odpowiedzi udzieliła Z-cy Przewodniczącego RM, który 
prowadził obrady poprzedniej sesji RM.

Burmistrz  –  uważa,  że  rozwiązanie  proponowane  obecnie  przez  r.  Szewczaka  jest  słuszne,  gdyż 
problem bezpieczeństwa w Tłumaczowie jest niezmiernie ważny.

O godz. 1520 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1528

Przewodniczący  RM zarządził  reasumpcję  głosowania  przeprowadzonego  na  poprzedniej  sesji  RM 
dotyczącego wystąpienia z apelem o zmianę statusu przejścia granicznego w Tłumaczowie.

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez S. Hajłasza o wystąpienie z apelem o 
treści przedstawionej na poprzedniej sesji RM:
Głosowało 12 radnych:   za – 12   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.



K. Szewczak – w związku z podjętym apelem złożył wniosek aby Rada Miejska w Radkowie upoważniła 
Burmistrza  do  podjęcia  działań  mających  na  celu  poprawę  bezpieczeństwa  na  drodze  w  kierunku 
przejścia

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez r. K. Szewczaka:
Głosowało 12 radnych: za – 12   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM:

 odczytał  odpowiedź  Komendanta  Komisariatu  Policji  w  Nowej  Rudzie  na   zgłoszenia 
mieszkańców  Radkowa  dotyczącego  wykonywania  obowiązków  służbowych  przez 
funkcjonariusza G. Lewickiego, złożone przez r. T. Harłukowicza (pismo stanowi załacznik do 
protokołu)

 poinformował  o  uchwale  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  z  dnia  24  maja  2006  roku  dotyczącej 
stanowiska  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  wobec  działań  Narodowego  Funduszu  Zdrowia  we 
Wrocławiu w odniesieniu do kontraktowania świadczeń medycznych dla mieszkańców powiatu 
kłodzkiego realizowanych przez SP ZOZ w Kłodzku (uchwała stanowi załącznik do protokołu)

 poinformował,  że  wpłynęło  pismo  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa  Dolnośląskiego 
dotyczące ustaleń ze spotkania ze Spółką „PKP Przewozy Regionalne”, które odbyło się w dniu 
11  maja  2006  roku  i  poświęcone  było  negocjacji  warunków  umowy  dotyczącej  dotowania 
regionalnych przewozów pasażerskich przez Samorząd Województwa Dolnośląskiego (pismo 
stanowi załącznik do protokołu)

 odczytał podziękowania i życzenia Posła Zbigniewa Chlebowskiego złożone w związku z Dniem 
Samorządowca (pismo stanowi załącznik do protokołu)

 poinformował, że Poseł Grzegorz Kołacz powołał do reprezentowania go na terenie Miasta i 
Gminy Radków asystenta  społecznego w osobie  Pana Marka Filii  i  zwrócił  się  z  prośbą o 
informowania Pana Filii o odbywających się sesjach Rady Miejskiej (pismo stanowi załącznik do 
protokołu).

 odczytał pismo Poczty Polskiej Oddział Rejonowy w Wałbrzychu informujące, że od dnia 1 lipca 
2006 roku Urząd Pocztowy Radków Kłodzki we wszystkie soboty będzie nieczynny oraz, że od 
dnia 3 lipca ulegną zmianie godziny pracy placówki  pocztowej  w Radkowie (pismo stanowi 
załącznik do protokołu).

Burmistrz  –  uzupełnił  swoją  odpowiedź  na  wypowiedź  F.  Majdaka  dotyczącą  zapotrzebowania  wsi 
Ścinawka Średnia  na usługi  Urzędu Miasta  i  Gminy  –  Burmistrz  poprosił  aby F.  Majdak  przekazał 
mieszkańcom, że jest  chętny  do udzielenia  pomocy oczekuje  jednak inicjatyw i  zaangażowania ze 
strony samych mieszkańców.

Przewodniczący  RM  –  podziękował  Burmistrzowi  w  imieniu  mieszkańców  wsi  Ścinawka  Dolna  za 
działania podejmowane przez Burmistrza na rzecz wsi Ścinawka Dolna i za udzielaną pomoc.

Ad. 15

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LIV sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała:
Joanna Rakowska
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